



**Dr. Martin Hofmann**

Generalbevollmächtigter  
Leiter Konzern IT  
Volkswagen AG

**VOLKSWAGEN**  
AKTIENGESELLSCHAFT

# automotiveIT<sup>®</sup> Kongress 2017

23. MÄRZ 2017 · HANNOVER · CeBIT

## Vita

Dr. Martin Hofmann ist seit Dezember 2011 als Generalbevollmächtigter im Bereich Konzern IT bei der Volkswagen AG tätig.

Zuvor hatte der promovierte Ingenieur in leitender Position die konzernweite Organisationsentwicklung des Wolfsburger OEM verantwortet. In den Jahren 1995 bis 2001 leitete Hofmann bei EDS Plano USA den Bereich Digital Supply Chain, bevor er im Jahr 2001 als Leiter Prozess- und Informationsmanagement der Konzernbeschaffung zum Volkswagen-Konzern stieß.



**Dr. Martin Hofmann**

Executive Vice President  
Group CIO  
Volkswagen AG

**VOLKSWAGEN**  
AKTIENGESELLSCHAFT

# automotive **iT** Congress 2017

MARCH 23, 2017 · HANOVER · CeBIT

## Vita

Since December 2011, Dr. Martin Hofmann has been the Executive Vice President in Group IT at Volkswagen AG.

Previously, Dr. Hofmann, who holds a doctorate in engineering, was in charge of Group-wide organizational development at the Wolfsburg auto manufacturer. From 1995 to 2001, he was responsible for the digital supply chain at EDS in Plano in the U.S., before joining the Volkswagen Group in 2001 as manager, Process and Information Management, in Group purchasing.